

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 046/21-22
特別假期及其他行政安排

敬啟者：

根據教育局於二月二十八日(星期一)之宣布，全港中學將於三月十七日或之前放取特別假期，以騰空校舍供政府作病毒檢測、隔離和接種新冠疫苗之用。就此，有關特別假期及其後之各項安排詳列如下：

級別	日期	事項
中一至中六級	三月七日(一)至三月十一日(五)	全日進行網課(上午 8:10-下午 3:45)： 按原訂時間表留在家中透過 Edmodo 登入 Zoom 進行面授課堂
中一至中六級	三月十三日(日)	上學期家長日 (以網上形式進行，詳情請參閱相關家長通告)
中一至中六級	三月十四日(一)至四月二十四日(日)	特別假期
中六級	三月十四日(一)至四月一日(五)	網上補課
中六級	四月一日(五)	中六級最後上課日
中一至中五級	三月二十一日(一)至四月四日(一)	下學期統一測驗取消，詳情容後公布
中一至中五級	四月二十五日(一)起 至 另行通知	全日進行網課(上午 8:10-下午 3:45)： 按原訂時間表留在家中透過 Edmodo 登入 Zoom 進行面授課堂

在學校假期期間，家長應留意子女的身心健康及採取防疫措施。學生應避免外出，尤其不要前往人多擠迫、空氣流通欠佳的地方，並須保持均衡飲食、恆常運動及充足休息以增強免疫力。如學生有任何身體不適(即使徵狀非常輕微)，不應回校及應盡快向醫生求診，以及早獲得適切診斷和治療。

請於三月七日(星期一)或之前填妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



陳妙霞

謹啟

二零二二年三月四日

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 046/21-22
特別假期及其他行政安排

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並將督促敝子弟按時上課。

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二二年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 046/21-22
Arrangement of Special Vacation and Other Issues

4th March 2022

Dear Parents

According to the announcement made by the EDB on 28th February 2022 (Monday), the school will have a special vacation in March and April, and the school campus will be used as testing, isolation and vaccination venues. In view of the new changes, the arrangement of the special vacation and other issues are listed as follows:

Level	Date	Event
S1 – S6	7 th March 2022 (Monday) to 11 th March 2022 (Friday)	Whole-day online lessons (8:10am – 3:45pm): According to the existing timetable, students join the online lessons via Zoom
S1 – S6	13 th March 2022 (Sunday)	First Term Parents' Day (conducted in an online mode, please refer to the relevant circular for details)
S1 – S6	14 th March 2022 (Monday) to 24 th April 2022 (Sunday)	Special vacation
S6	14 th March 2022 (Monday) to 1 st April 2022 (Friday)	S6 online tutorials
S6	1 st April 2022 (Friday)	S6 Last Day
S1 – S5	21 st March 2022 (Monday) to 4 th April 2022 (Monday)	Second Term Uniform Test (Cancelled, details will be announced later)
S1 – S5	25 th April 2022 (Monday) till further notice	Whole-day online lessons (8:10am – 3:45pm): According to the existing timetable, students join the online lessons via Zoom

Parents should pay close attention to the physical and mental health of your children and take anti-epidemic measures during the school vacation. Students should avoid going out, especially to crowded places with poor ventilation. They should maintain a balanced diet, exercise regularly, and take adequate rest in order to strengthen their immunity. If students are feeling unwell (even the symptoms are very mild), they must not return to school and should seek medical advice promptly so as to receive appropriate diagnoses and treatments.

Please kindly sign the e-reply slip by 7th March 2022 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.